



مجلس الإدارة

The Board of Directors

أعضاء مجلس الإدارة



الأستاذ/ عبد بن فالح ابن سيف الشامري
نائب رئيس مجلس الإدارة



الأستاذ/ سعود هويمل فراج الدوسري
رئيس مجلس الإدارة



الأستاذ/ فهد بن عبدالله بن سعد الفراج السباعي
عضو مجلس الإدارة



الأستاذ/ حسام مهند قصي العزاوي
عضو مجلس الإدارة



الأستاذ/ أنس محمد علي آل الشيخ
عضو مجلس الإدارة



الأستاذ/ نايف بن عبدالعزيز بن حسن الدغيثر
عضو مجلس الإدارة



الأستاذ/ نايف عبد الجليل علي آل سيف
عضو مجلس الإدارة



الأستاذ/ سامي عبدالله سليمان الزكري
عضو مجلس الإدارة

موجز السير الذاتية لأعضاء مجلس الإدارة

الاسم	صفة العضو في المجلس	نبذة عن العضو
سعود هويمل فراج الدوسري	رئيس مجلس الإدارة	يُعد أحد رواد قطاع التمويل في المملكة، بخبرة مصرفية وتمويلية تمت لأكثر من أربعة عقود. يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة الناييف للتمويل، وكان المؤسس والمدير العام للشركة منذ عام 2002. حيث قاد نموها لتحجز موقعها كأحدى أبرز شركات التمويل في السوق السعودي. وسبق أن شغل مناصب قيادية رئيسية في مجموعة ساما المالية والبنك العربي الوطني، ما أكسبه خبرة واسعة في إدارة البطاقات الائتمانية وقطاع كبار العملاء وإدارة الفروع. يحمل درجة البكالوريوس في اقتصاد الأعمال من جامعة وودبوري (1979)، وماجستير إدارة الأعمال من جامعة لافيرن (1983).
عيد بن فالح ابن سيف الشامي	نائب رئيس مجلس الإدارة	خبير مالي يتمتع بخبرة تتجاوز (38) عاماً في قطاعات الاستثمار والحكومة والمراجعة. شغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة إثراء المالية لمدة 12 عاماً، إلى جانب خبرة واسعة في مجالس الإدارة واللجان المتخصصة عبر عدة شركات كبرى في قطاعات البنوك، التجزئة، التأمين، والخدمات الصناعية. حصل على بكالوريوس في الإدارة الصناعية من جامعة الملك فهد للبترول والمعادن، وهو محاسب قانوني معتمد(CPA) من هيئة المحاسبين الأمريكيين، كما يحمل رخصة FINRA الأمريكية.
حسام مهند قصي العزاوي	عضو مجلس الإدارة	رائد أعمال ومستثمر في مجالات التقنية والتمويل الكمي. يتمتع بخبرة دولية في الاستثمار والتحليل المالي. عمل محللاً في بنك "ميريل لينتش" بنيويورك في قطاع التجزئة والمستهلك. يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي ورئيس مجلس إدارة شركة TFB Capital، إلى جانب عضوياته التنفيذية في شركات تقنية وصناعية. حصل على بكالوريوس في الاقتصاد والسياسات العامة من جامعة شيكاغو، وماجستير في علم البيانات والبرمجة من جامعة كيكل لندن (UCL) (UCL).
سامي عبدالله سليمان الزكي	عضو مجلس الإدارة	خبير في الاستثمار والتطوير العقاري يتمتع بخبرة تفوق 25 عاماً في قطاعات التطوير والاستثمار. يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة تال للتنمية والتطوير، والرئيس التنفيذي لشركة البالد للمجارة والاقتصاد. عمل سابقاً في جدو للاستثمار وبنك ساب. حاصل على بكالوريوس في إدارة نظم المعلومات من جامعة الملك فهد للبترول والمعادن. يشغل عضوية ورئاسة عدد من المجالس غير التنفيذية في شركات وصناديق استثمارية منها المنتجات المتقدمة والمنارة المتقدمة ومسكن العربية.
فهد بن عبدالله بن سعد الفراج السبيسي	عضو مجلس الإدارة	رائد أعمال في قطاع الرعاية الصحية والخدمات اللوجستية، يتمتع بخبرة واسعة في تطوير الأعمال والتوزع التجاري. شغل مناصب قيادية في شركة الدواه للخدمات الطبية، وأسس مجموعة من الشركات في قطاع الخدمات الطبية. يرأس حالياً مجالس إدارة كل من "بروسيد للخدمات اللوجستية للرعاية الصحية" و"مصنع بريسي للأجهزة الطبية"، ويشغل عضوية عدة مجالس مستقلة في شركات خاصة وغرفة الشرقية. حاصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال.
أنس محمد علي آل الشيخ	عضو مجلس الإدارة	خبير قانوني وتنظيمي يتمتع بخبرة واسعة في القطاع المالي والتنظيمي بالمملكة. شغل مناصب قيادية في هيئة السوق المالية وتداول ووزارة السياحة، منها نائب وزير السياسات واللوائح في وزارة السياحة والمستشار القانوني العام في جدو للاستثمار. حاصل على بكالوريوس في الحقوق من جامعة الملك سعود، وماجستير في قانون الشركات من جامعة نوتtingham ترنت في المملكة المتحدة، إضافة إلى شهادات مهنية في الأوراق المالية والامتثال ومكافحة غسل الأموال. يشغل عضوية لجان الامتثال في تداول ومقاصة وإيداع، إلى جانب عضوياته في هيئات ومؤسسات حكومية.
نايف عبد الجليل علي آل سيف	عضو مجلس الإدارة	متخصص في الاستثمار وإدارة الخزينة يتمتع بخبرة مالية ومصرفية تتجاوز 20 عاماً في مجموعة ساما المالية والبنك السعودي الهولندي. شغل منصب المدير التنفيذي المؤقت لشركة ساما كابيتال وأمين الخزانة العام للمجموعة. حاصل على ماجستير إدارة أعمال من جامعة الأمير سلطان وبكالوريوس في المالية والاقتصاد من جامعة الملك فهد للبترول والمعادن. يشغل حالياً رئاسة عدد من صناديق الأهلية المالية وعضوية مجالس شركات استثمارية وتقنية.
نايف بن عبدالعزيز بن حسن الدغثير	عضو مجلس الإدارة	خبير استراتيجي في القطاع المالي، يتمتع بخبرة تتجاوز 20 عاماً في مجالات الاستراتيجية، التحول المؤسسي، والحكومة. شغل مناصب قيادية في هيئة السوق المالية وشركة الراجحي المالية وشركة التصنيع الوطنية. حاصل على بكالوريوس في الهندسة الصناعية من جامعة الملك سعود، وماجستير إدارة أعمال من جامعة الأمير سلطان، إضافة إلى الشهادة العامة للتعامل في الأوراق المالية (CME1). يشغل عضوية عدد من مجالس الإدارات واللجان في شركات مالية واستثمارية.

Board Members' Biographical Profiles Summary

Name	Board Position	Member Profile
Saud Huwaymil Faraj Al-Dossary	Chairman of the Board	A pioneer in the Kingdom's financing sector, with banking and financial experience spanning over four decades. He currently serves as Chairman of the Board of Nayifat Finance Company and was the founder and General Manager of the company since 2002, leading its growth to become one of the leading finance companies in the Saudi market. He previously held key executive positions at Samba Financial Group and the Arab National Bank, gaining extensive expertise in credit cards, corporate and high-net-worth client banking, and branch management. He holds a Bachelor's degree in Business Economics from Woodbury University (1979) and an MBA from the University of La Verne (1983).
Eid bin Faleh Ibn Saif Al-Shammari	Vice Chairman of the Board	A financial expert with over 38 years of experience across investment, governance, and audit sectors. He served as the Chief Executive Officer of Ithraa Financial Company for 12 years, in addition to holding extensive board and committee experience across major companies in the banking, retail, insurance, and industrial services sectors. He holds a Bachelor's degree in Industrial Management from King Fahd University of Petroleum & Minerals, is a Certified Public Accountant (CPA) accredited by the American Institute of CPAs, and also holds a U.S. FINRA license.
Hussam Muhamad Qusay Al-Azzawi	Board Member	An entrepreneur and investor specializing in technology and quantitative finance, with international experience in investment and financial analysis. He previously worked as an analyst at Merrill Lynch in New York in the retail and consumer sector. He currently serves as the Chief Executive Officer and Chairman of TFB Capital, in addition to holding executive board memberships in several technology and industrial companies. He holds a Bachelor's degree in Economics and Public Policy from the University of Chicago, and a Master's degree in Data Science and Programming from University College London (UCL).
Sami Abdullah Sulaiman Al-Zakri	Board Member	An expert in investment and real estate development with over 25 years of experience across development and investment sectors. He currently serves as the Chief Executive Officer of Taal Development & Real Estate Company and the Chief Executive Officer of Al-Bilad Trading & Economy Company. He previously worked at Jadwa Investment and SABB Bank. He holds a Bachelor's degree in Management Information Systems from King Fahd University of Petroleum & Minerals. He also serves as a board member and chairman on several non-executive boards of investment companies and funds, including Advanced Products, Advanced Al-Manarah, and Maskan Al-Arabia.
Fahad bin Abdullah bin Saad Al-Farraj Al-Subaie	Board Member	An entrepreneur in the healthcare and logistics sectors, with extensive experience in business development and commercial expansion. He previously held leadership positions at Al-Dawaa Medical Services Company and founded a group of companies in the medical services sector. He currently serves as Chairman of the Board of Proseed Healthcare Logistics Services and Chairman of the Board of Premy Medical Devices Factory, in addition to holding several independent board memberships in private companies and the Eastern Chamber of Commerce. He holds a Bachelor's degree in Business Administration.
Anas Mohammed Ali Al-Sheikh	Board Member	A legal and regulatory expert with extensive experience in the Kingdom's financial and regulatory sectors. He previously held senior leadership roles at the Capital Market Authority (CMA), Tadawul, and the Ministry of Tourism, including serving as Deputy Minister for Policies and Regulations at the Ministry of Tourism and General Counsel at Jadwa Investment. He holds a Bachelor's degree in Law from King Saud University and a Master's degree in Corporate Law from Nottingham Trent University (UK), in addition to professional certifications in securities, compliance, and anti-money laundering. He currently serves on the Compliance Committees of Tadawul, Muqassa, and Eda'a, and holds memberships in several governmental bodies and institutions.

Board Members' Biographical Profiles Summary

Name	Board Position	Member Profile
Naif Abduljalil Ali Al-Saif	Board Member	An investment and treasury management specialist with over 20 years of financial and banking experience at Samba Financial Group and the Saudi Hollandi Bank. He previously served as Acting Chief Executive Officer of Samba Capital and Group General Treasurer. He holds a Master of Business Administration (MBA) from Prince Sultan University and a Bachelor's degree in Finance and Economics from King Fahd University of Petroleum & Minerals. He currently serves as Chairman of several AlAhli Capital funds and as a board member of a number of investment and technology companies.
Naif bin Abdulaziz bin Hassan Al-Dughither	Board Member	A strategic expert in the financial sector with over 20 years of experience in strategy, institutional transformation, and governance. He previously held leadership positions at the Capital Market Authority (CMA), Al Rajhi Capital, and Saudi Basic Industries Corporation (SABIC – National Industrialization Company). He holds a Bachelor's degree in Industrial Engineering from King Saud University, an MBA from Prince Sultan University, and the CME1 – General Securities Qualification Certificate. He currently serves on the boards of directors and committees of several financial and investment companies.